
PROTOKÓŁ                                

z XIX Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 30 czerwca 2020 roku. 
Ad.1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 30 czerwca 2020 r. o godz. 13.00  w Kinie Światowid w Czarnkowie odbyła się XIX Sesja 

Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył Pan Wiesław Maszewski – Przewodniczący 

Rady.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych 

uczestniczy 17 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych projektem 

porządku obrad. Nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Piotr Waśko, Janusz Rajek, Waldemar Pawłowski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  

Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. Następnie zapytał czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do przedłożonego 

porządku? 

Zmian nie zaproponowano, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad 

zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 17  radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Piotr Waśko, Janusz Rajek, Waldemar 

Pawłowski ): 

- 17 głosów za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3  

Przyjęcie protokołu z  XVIII Sesji z dnia 19 maja 2020 r.   

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść uwagi do protokołu z XVIII Sesji                        

z dnia 19 maja 2020 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XVIII Sesji 

Rady Powiatu, która odbyła się w dniu 19 maja 2020  roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 17  radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Piotr Waśko, Janusz Rajek, Waldemar 

Pawłowski ): 

- 16 głosów za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

-  1głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Na salę przybył radny Waldemar Pawłowski. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 18 radnych. 

Ad.4 

Ocena funkcjonowania Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2019 rok oraz podjęcie 

uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki. 

 Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż w materiałach na dzisiejszą Sesję otrzymali 

informację pisemną na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2019 
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rok oraz projekt uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki, w związku z tym 

zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania tej informacji przez dyrektora w dniu dzisiejszym, czy ktoś                         

z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II                    

w Trzciance za 2019 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Piotr Waśko, Janusz Rajek): 

- za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

1 radny nie brał udziału w głosowaniu. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/130/2020  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2019 rok została podjęta i stanowi 

załącznik nr .. do niniejszego protokołu. 

Ad.5 

Ocena sytuacji Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance w oparciu o analizę raportu                        
o sytuacji ekonomiczno-finansowej jednostki oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż w materiałach na dzisiejszą Sesję otrzymali 

informację pisemną na temat sytuacji Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2019 rok 

przygotowanej w oparciu o analizę raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala oraz projekt 

uchwały w tej sprawie, w związku z tym zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania tej informacji przez 

dyrektora w dniu dzisiejszym, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 

2019 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Piotr Waśko, Janusz Rajek): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/131/2020  w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2019 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 

Ad.6 

Ocena funkcjonowania Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2019 rok oraz podjęcie 

uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż w materiałach na dzisiejszą Sesję otrzymali 

informację pisemną na temat funkcjonowania Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 

2019 rok oraz projekt uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki, w związku 

z tym zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania tej informacji przez dyrektora w dniu dzisiejszym, czy ktoś                         

z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji, pytań także nie zgłoszono.  
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 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej za 

2019 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Piotr Waśko, Janusz Rajek): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/132/2020  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2019 rok została podjęta i stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Na salę przybył radny Grzegorz Bogacz. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 19 radnych. 

Ad.7 

Ocena sytuacji Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie w oparciu o analizę raportu                        

o sytuacji ekonomiczno-finansowej jednostki oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż w materiałach na dzisiejszą Sesję otrzymali 

informację pisemną na temat sytuacji Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej za 2019 rok przygotowanej                   

w oparciu o analizę raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala oraz projekt uchwały w tej 

sprawie, w związku z tym zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania tej informacji przez dyrektora w dniu 

dzisiejszym, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia informacji, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie 

za 2019 rok. 

W obecności 19 radnych ( nieobecni radni: Piotr Waśko, Janusz Rajek): 

- za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/133/2020  w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2019 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 

17 do niniejszego protokołu. 

Ad.8 

Raport o stanie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż raport o stanie Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego za 2019 rok radni otrzymali już wcześniej, każdy z radnych miał możliwość zapoznania się 

z przygotowanym materiałem, w związku z tym zapytał, czy jest potrzeba przedstawiania Raportu w dniu 

dzisiejszym? 

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia Raportu o stanie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 

2019 rok. 

 Raport został przekazany radnym drogą elektroniczną w wymaganym terminie oraz opublikowany 

w Biuletynie Informacji Publicznej wraz z informacją o możliwości udziału mieszkańców w debacie nad 

Raportem. Do dnia poprzedzającego dzień sesji, nie wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców dotyczące 

chęci zabrania głosu w debacie nad Raportem. 
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Ad.9 

Debata nad Raportem o stanie Powiatu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad Raportem o stanie Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego za 2019 rok. 

 Radni nie zabrali głosu w debacie. 

 Przewodniczący Rady zamknął debatę. 

Ad.10 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego                             

i głosowanie nad uchwałą. 
 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego wotum zaufania, czy ktoś z radnych ma 

pytania dotyczące projektu tej uchwały? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

  W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                                    

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego wotum zaufania. 

W obecności 19 radnych ( nieobecni radni: Piotr Waśko, Janusz Rajek): 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

- głosów przeciwnych – 3, 

- głosów wstrzymujących – 2. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/134/2020  w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego wotum zaufania została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

Ad.11 

Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 

rok. 

Sprawozdanie ( zał. nr 21 ) Zarządu Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z wykonania budżetu 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok omówione zostało w pełnej szczegółowości na 

wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu w dniu 08 czerwca 2020 r. gdzie również przekazano 

radnym ogólnie informacje w zakresie sprawozdań finansowych Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 

2019 rok. Na posiedzeniu wspólnym Komisji radni zapoznani zostali także z informacją o stanie mienia 

powiatowego sporządzonego za okres: od dnia 1 stycznia 2019 roku do dnia 31 grudnia 2019 roku. 

Natomiast Komisja Rewizyjna w szczegółach zapoznała się i rozpatrzyła sprawozdania finansowe Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok ( posiedzenie to odbyło się również w dniu 08 czerwca 2020 r.) 

 Radni, na wspólnym posiedzeniu Komisji, zapoznani zostali także ze sprawozdaniem                           

z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej, które zostało 

złożone i zatwierdzone w dniu 30 czerwca 2020 roku na Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego.   

W dniu dzisiejszym Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy jest potrzeba ponownego 

omawiania sprawozdania Zarządu Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok. 

Radni nie widzieli potrzeby ponownego omawiania sprawozdania.  

Ad.12 

Omówienie sprawozdań finansowych Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W dniu dzisiejszym Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy jest potrzeba ponownego 

omawiania sprawozdań z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok, które 

omawiane były na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 08 czerwca 2020 r., które radni otrzymali 

również w formie elektronicznej. 
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Radni nie widzieli potrzeby ponownego omawiania sprawozdania.  

Ad.13 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o sprawozdaniu                              
z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok wraz z informacją o stanie mienia 

jednostki i objaśnieniami. 

Skarbnik Powiatu zapoznała radnych z opinią o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Czarnkowsko 

– Trzcianeckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok, 

wyrażoną w Uchwale Nr SO.0954/27/15/Pi/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                            

w Poznaniu z dnia 22 kwietnia 2020 r.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu działając na podstawie art. 13 pkt 

5 i art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 7 października 1992 roku o regionalnych izbach obrachunkowych   ( Dz. U. 

z 2019 r. poz. 2123 ze zm.), w związku z art. 267 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  o finansach 

publicznych ( Dz. U z 2019 r. poz. 869 ze zm. ) wyraził opinię pozytywną o sprawozdaniu                                  
z wykonania budżetu powiatu za 2019 rok wraz  z informacją  o stanie mienia jednostki                                     

i objaśnieniami. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad.14 

Przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu. 

  Przewodniczący Rady  poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zabranie głosu                          

w tym punkcie.  

  Pan Bogdan Tomaszewski przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał podjętą na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej  w dniu 8 czerwca 2020  roku Uchwałę Nr 2/2020 w sprawie wniosku  o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu, w której Komisja po rozpatrzeniu sprawozdań finansowych, 

sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2019 rok wnioskuje  o udzielenie absolutorium Zarządowi 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Ad.15 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego o udzielenie Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał radnych z opinią o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego o udzielenie Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiemu 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok,  wyrażoną w Uchwale                                                        

Nr SO.0955/29/15/Pi/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                                            

w Poznaniu z dnia 24 czerwca 2020 r.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wyraził opinię, że wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z wykonania budżetu za 2019 rok jest uzasadniony.  

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Ad.16 

Debata budżetowa. 

Przewodniczący Rady otworzył debatę budżetową. 

Z uwagi na to, że sprawozdania zostały szczegółowo omówione na Komisjach i na wszelkie 

wątpliwości i pytania radni uzyskali odpowiedź, w dniu dzisiejszym nie zabrali głosu w debacie.  

W związku z tym Przewodniczący Rady zamknął debatę budżetową.  
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Ad.17 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych (nieobecni radni Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 13 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   3 głosy przeciwne, 

-   3 głosy wstrzymujące. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/135/2020  w sprawie rozpatrzenia                                       

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok została podjęta i 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Ad.18 

 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2019 
rok oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej przedstawiony został w punkcie 14 dzisiejszej Sesji, stąd 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały Nr XIX/136/2020 w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego za 2019 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych (nieobecni radni Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 13 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   6 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/136/2020 w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego za 2019 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 24 

do niniejszego protokołu. 

W tym momencie Przewodniczący Rady pogratulował Zarządowi Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego otrzymanego absolutorium za 2019 rok, jednocześnie dziękując wszystkim tym, którzy do 

tego się przyłożyli.  

Starosta w imieniu zarządu podziękował za otrzymane absolutorium, odnosząc się jednocześnie do 

kilku słów na temat budżetu powiatu w 2019 roku.  

Salę opuścił radny Zbigniew Maćkowiak. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 18 radnych.  

Ad.19 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2020-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2020-2036, czy radni 

mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 
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 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 

zmian do  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2020-2036.   

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja wyraziła 

pozytywną opinię w zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego na lata 2020-2036. W obecności 5 członków Komisji, propozycję zmian przegłosowano 

stosunkiem głosów: 5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2020-

2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Janusz Rajek, Piotr Waśko, Zbigniew Maćkowiak): 

- 16 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   1 głos przeciwny, 

-   1 głosów wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/137/2020  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2020-2036 została podjęta i stanowi załącznik 

nr 27 do niniejszego protokołu. 

Na salę wrócił radny Zbigniew Maćkowiak. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 19 radnych. 

b) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 

zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok.    

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że  Komisja wyraziła 

pozytywną opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok.  W obecności                 

5 członków Komisji, propozycję zmian przegłosowano stosunkiem głosów: 5 głosów za, 0 głosów 

przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych (nieobecni radni: Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   1 głosów wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/138/2020  w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 

2020 rok  została podjęta i stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

c) utworzenia z dniem 1 września 2020 roku Branżowej Szkoły II stopnia w Czarnkowie                  
i włączenia jej do Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 

utworzenia z dniem 1 września 2020 r. Branżowej Szkoły II stopnia w Czarnkowie i włączenia jej do 

Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie, który radni otrzymali w materiałach na sesję, czy radni 

mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  
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 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       

w sprawie utworzenia z dniem 1 września 2020 r. Branżowej Szkoły II stopnia w Czarnkowie i włączenia 

jej do Zespołu Szkół im. Józefa Nojego w Czarnkowie. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych (nieobecni radni: Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 19 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/139/2020  w sprawie utworzenia z dniem 1 września 2020 r. 

Branżowej Szkoły II stopnia w Czarnkowie i włączenia jej do Zespołu Szkół im. Józefa Nojego                                

w Czarnkowie została podjęta i stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Stałych Rady Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Stałych Rady Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego. W związku z wyborem Pana Zbigniewa Paszko na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, koniecznym jest dostosowanie składu Komisji Rewizyjnej, czyli 

wykreślenia Pana Paszko ze składu tej Komisji. Następnie zapytał, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                                      

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Stałych Rady Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego.                        

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych (nieobecni radni: Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   2 głosy wstrzymujące. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/140/2020  w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

składu osobowego Komisji Stałych Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego została podjęta i stanowi 

załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

e) zmiany uchwały nr XLIII/327/2018 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 25 

września 2018 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja osób 
młodych pozostających bez pracy w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V)”, 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XLIII/327/2018 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 25 września 2018 r.                           

w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy                     

w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V)”, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, który radni 

otrzymali w materiałach na sesję, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                                      

w sprawie wyżej wymienionej.                       

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych (nieobecni radni: Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 19 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
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-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/141/2020  w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/327/2018 

Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 25 września 2018 r. w sprawie zatwierdzenia do 

realizacji projektu pn. „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie czarnkowsko-

trzcianeckim (V)”, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 36 do 

niniejszego protokołu. 

f) zmiany uchwały nr VIII/42/2019 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 30 

kwietnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja 
zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie czarnkowsko-

trzcianeckim (V)”, w ramach Wielkopolskiego Programu Operacyjnego 2014-2020, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr VIII/42/2019 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji projektu pn. „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy 

w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim (V)”, w ramach Wielkopolskiego Programu Operacyjnego 2014-

2020, który radni otrzymali w materiałach na sesję, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                                      

w sprawie wyżej wymienionej.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych (nieobecni radni: Janusz Rajek, Piotr Waśko): 

- 19 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 

-   0 głosów przeciwnych, 

-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XIX/142/2020  w sprawie zmiany uchwały nr VIII/42/2019 Rady 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu pn. „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie czarnkowsko-

trzcianeckim (V)”, w ramach Wielkopolskiego Programu Operacyjnego 2014-2020 została podjęta                              

i stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

Salę opuścił radny Zbigniew Maćkowiak, chwilę później radny Sławomir Biliński. Od tego momentu                     

w Sesji udział bierze 17 radnych.  

Ad.20  

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XVIII a XIX Sesją Rady Powiatu 

Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

W dniu dzisiejszym Starosta uzupełnił informację o posiedzenie Zarządu, które miało miejsce w dniu 25 

czerwca br.  

W sprawach z zakresu inwestycji i zamówień publicznych: 

1) Zarząd spotkał się z Wójtem Gminy Drawsko w sprawie  możliwości współfinansowania wkładu 

własnego budowy nawierzchni ścieżek rowerowych przy drogach powiatowych nr 1323P i 1336P 

na dwóch odcinkach Drawsko-Pęckowo i Pęckowo-Piłka. Na dzisiaj z uzyskanych od Wójta 

Drawska informacji, który wraz z innymi osobami, udał się na spotkanie do Urzędu 

Marszałkowskiego gdyż nie było wiadomym, czy zostaną spełnione określone warunki, Starosta 

wie, że da się aplikować o środki zewnętrzne w przypadku tego wniosku. Jeżeli Zarząd Powiatu 

dokona oceny powodzenia projektu to o tej sprawie poinformuje Radę Powiatu, bo to będzie się 

wiązało ze zmianami w budżecie powiatu jak i budżecie gminy Drawsko. 
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Rozmawiano również też na temat możliwości współfinansowania z Gminą Trzcianka zadania 

inwestycyjnego budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1315P  

w Trzciance (kontynuacja ścieżki przy ul. Gorzowskiej). Tutaj jest duża szansa na powodzenie 

tego projektu. 

2) analizowano wniosek o przywrócenie niewykorzystanych w 2019 roku nakładów inwestycyjnych 

zadania pn. „Budowa sali sportowej wraz z zapleczem sanitarno-higienicznym oraz 

termomodernizacja i remont przyległego do niej budynku dydaktycznego w LO w Czarnkowie",                  

co znalazło odzwierciedlenie w dzisiejszych zmianach do budżetu powiatu, 

3) wysłuchano informacji o planowanej inwestycji w ramach projektu pn. „Podniesienie jakości 

kształcenia zawodowego poprzez stworzenie pracowni dydaktyczno-warsztatowych w zakresie 

mechatroniki, mechaniki stosowanej, obrabiarek  sterowanych numerycznie oraz pracowni 
języków obcych zawodowych zlokalizowanych w Centrum Kształcenia Zawodowego                                    

w Czarnkowie" – rozpatrzono wniosek o zabezpieczenie wkładu własnego w  kontekście wniosku 

o dofinansowanie składanego przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, 

4) rozpatrzono wniosek o wprowadzenie do budżetu powiatu i WPF projektu pn. „Podniesienie 

kwalifikacji i kompetencji zawodowych uczniów i uczennic szkół zawodowych powiatu 

czarnkowsko-trzcianeckiego".  

Starosta dodał, że w odniesieniu do wyżej wymienionych projektów, prosił będzie Komisję 

Oświaty, Kultury i Sportu, aby na jednym z posiedzeń zajęła się i przeanalizowała wszystkie projekty 

realizowane  w szkołach i placówkach oświatowych.  

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Domu Pomocy Społecznej w Trzciance w kontekście woli 

przejścia dyrektora na emeryturę  i dalszego zarzadzania placówką. Zarząd wyraził zgodę na przejście na 

emeryturę, jednak w obecnej sytuacji, w dobie pandemii, postanowił powierzyć Mu dalej kierowanie tą 

placówką na okres do 3 lat.  

  Dalej rozpatrywano sprawy z  zakresu mienia powiatu: 

1) pozytywnie rozpatrzono wniosek Szpitala Powiatowego w Trzciance o wyrażenie zgody                         

na sprzedaż aktywów trwałych w drodze przetargu nieograniczonego i podjęto uchwałę w tej 

sprawie, 

2) pozytywnie rozpatrzono wniosek firmy Geo-Mar Geodezja i Nieruchomości Marcin Myszka                        

o przedłużenie terminu wykonania pracy geodezyjnej, 

3) pozytywnie rozpatrzono wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o wyrażenie zgody                           

na dalsze nieodpłatne użyczenie pomieszczenia dla PCPR na potrzeby archiwum zakładowego.  

W sprawach z zakresu edukacji: 

1) analizowano wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance w sprawie wyboru oferty                              

na zwalczenie szkodników drewna w konstrukcji dachu szkoły (opinie i ekspertyzy), 

2) bez zmian pozostawiono dodatki motywacyjne dla dyrektorów szkół i placówek oświatowych na II 

półrocze 2020 roku, 

3) podjęto uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli kontraktowych 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.  

Zarząd podjął uchwały w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 

2) wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie komputera na rzecz Zarządu Oddziału Powiatowego 

w Czarnkowie Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP. 

Zapoznano się z projektami uchwał, które podjęto na dzisiejszej Sesji.  

W trakcie wypowiedzi Starosty na salę powrócił radny Zbigniew Maćkowiak. Od tego momentu w Sesji 

udział bierze 18 radnych. 

 Kończą swoją wypowiedź Starosta przekazał kilka słów na temat drogi wojewódzkiej nr 178 

prowadzącej do Trzcianki, o czym często też radna Ewa Sumińska mówiła. Wykonana ma zostać droga 
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objazdowa, tuz przy nasypie, grunty pod przebudowę to grunty komunalne Gminy Trzcianka, koszt                        

1,6-1,7 mln. zł. Natomiast przebudowa drogi istniejącej to koszt ok. 7-8 mln. zł.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty? 

Radny Zygmunt Jasiewicz na ostatniej Sesji Rady Miejskiej w Krzyżu Wlkp. usłyszał wypowiedź 

Burmistrza Krzyża Wlkp., który odnosząc się do budowy ścieżki pieszo-rowerowej Krzyż Wlkp. – 

Drawsko poinformował radnych, że Powiat będzie aplikował o środki na tą inwestycję. Radny prosił 

Starostę o kilka słów w tym temacie. 

Starosta odpowiedział, że jeśli chodzi o to zadanie to w trakcie opracowania jest dokumentacja 

techniczna, jest ona już na ukończeniu i w dniu jutrzejszym upływa termin jej opracowania i oddania. 

Krzyż Wlkp. – Drawsko, ścieżka pieszo-rowerowa to potężny wydatek. Za opracowanie dokumentacji 

płacą 3 samorządy: Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, Gmina Drawski i Gmina Krzyż Wlkp. Jeśli chodzi             

o samą realizację zadania to na pewno czynione będą starania w kierunku pozyskania środków 

zewnętrznych, bo sami nie jesteśmy tego w stanie zrobić. 

Radny Maćkowiak zapytał, o jakich kwotach tu mówimy? 

Starosta odpowiedział, że to wchodzi w miliony złotych, ale na ten czas nie jest w stanie 

odpowiedzieć dokładnie na to pytanie. Jak dokumentacja zostanie oddana, będzie tez kosztorys i będzie 

można podać wartość kosztorysowa tego zadania.  

Radny Maćkowiak zauważył, że wcześniej zadania drogowo-chodnikowe były realizowane                       

w partnerstwie 50% na 50%, wcześniej mówiło się o kwocie rzędu 5-6 mln. zł.  

Starosta odpowiedział, że może to być taki koszt, jednak na dzisiaj nie potrafi na to odpowiedzieć. 

Na dzisiaj może powiedzieć tyle, że udział w realizacji zadania rozkłada się na 3 samorządy Powiat, 

Drawsko i Krzyż Wlkp. + środki zewnętrzne.  

Radny Jasiewicz dodał, że trzeba tą kwestię doprecyzować, bo Burmistrz Krzyża Wlkp. powiedział 

na sesji, że to Powiat będzie o środki aplikował, jest to zadanie Powiatu i Powiat to zrobi.  

Starosta odpowiedział, że pracuje w Zarządzie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego i za słowa 

Burmistrza nie odpowiada i nie będzie się do tego odnosił. Może jedynie potwierdzić, że jest to droga 

powiatowa.  

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Ad.21 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 

Przewodniczący Komisji kolejno złożyli sprawozdania z prac Komisji miedzy Sesjami: 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się wspólnie z pozostałymi Komisjami stałymi Rady 

Powiatu  na posiedzeniu w dniu 8 czerwca br., na którym  analizowano sprawozdania z wykonania planów 

finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 2019 rok które zostały 

zatwierdzone w dniu dzisiejszym. Zapoznała się i analizowała sprawozdanie Zarządu Powiatu 

Czarnkowsko – Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się również w dniu dzisiejszym, na którym to posiedzeniu 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała zamiany do uchwały budżetowej powiatu oraz zmiany do WPF-u, 

które na dzisiejszej Sesji zostały zatwierdzone.  

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  również uczestniczyła we wspólnym posiedzeniu Komisji 

stałych Rady Powiatu w dniu 8 czerwca br., na którym  analizowano sprawozdania z wykonania planów 

finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 2019 rok które zostały 

zatwierdzone w dniu dzisiejszym. Zapoznała się i analizowała sprawozdanie Zarządu Powiatu 

Czarnkowsko – Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok. 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych podobnie jak inne Komisje uczestniczyła we wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu w dniu 8 czerwca br., na którym  analizowano sprawozdania                 

z wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 2019 rok 
które zostały zatwierdzone w dniu dzisiejszym. Zapoznała się i analizowała sprawozdanie Zarządu Powiatu 

Czarnkowsko – Trzcianeckiego z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok. 
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Komisja Rewizyjna również uczestniczyła we wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady 

Powiatu w dniu 8 czerwca br., na którym  analizowano sprawozdania z wykonania planów finansowych 

samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 2019 rok które zostały zatwierdzone w dniu 

dzisiejszym. Zapoznała się i analizowała sprawozdanie Zarządu Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego                            

z wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2019 rok oraz podjęła uchwałę w sprawie 

wniosku  o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu. Po wspólnym posiedzeniu Komisja wysłuchała 

naczelnika Wydziału Edukacji, który przedstawił informację w zakresie wydatkowania środków na 

oświatę, a są to środki rzędu 40 mln. zł.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa nie złożył sprawozdania z pracy Komisji, bowiem w tym 

momencie nie było go już na sali.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie obradowała w okresie międzysesyjnym. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.22 

Informacja o sposobie rozpatrzenia wniosków zgłoszonych przez radnych na poprzednich Sesjach. 

 Przewodniczący Rady przypomniał radnym, że informacje o sposobie rozpatrzenia wniosków                        

i interpelacji zgłoszonych przez radnych na poprzedniej Sesji radni otrzymali wraz z materiałami na 

dzisiejszą Sesję ( zał. nr 40), stąd zapytał czy radni mają pytania, czy chcą zabrać głos w tej sprawie? 

 Radny Zbigniew Maćkowiak, składając trzy zapytania na poprzedniej Sesji, w dniu dzisiejszym 

uznał, że jest bardzo zadowolony z otrzymanych odpowiedzi, ale przy okazji zapytał, jak wygląda sprawa 

budowy podjazdu dla niepełnosprawnych przy budynku Delegatury Wydziałów Starostwa w Trzciance? 

 Starosta odpowiedział, że ta sprawa została szczegółowo opisana w informacji Starosty z pracy 

Zarządu między Sesjami.   

Rady Maćkowiak podziękował za informację.  

Pozostali radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Ad.23 

Interpelacje radnych. 

 Radni nie złożyli interpelacji na dzisiejszej Sesji. 

Ad.24 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

 W punkcie tym głos zabrał radny Janusz Białoskórski zgłaszając uwagę na temat Komisji 

Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa. Uważa, że jest to bardzo ważna Komisja w tym 

powiecie, ale ona jest „martwa”. Już kolejny raz, gdy stanąć ma Przewodniczący Komisji i złożyć 

sprawozdanie z pracy tej Komisji, to wychodzi wcześniej. Dla radnego osobiście jako człowieka 

związanego ze wsią i rolnictwem jest to uwłaczające. Prosiłby, jeżeli Przewodniczący nie daje Rady, to 

może Ci, którzy są w większości w tej Radzie  niech zmienią Przewodniczącego Komisji. Radny dodał, że 

tak dalej być nie może, to nie może być tolerowane.  

 W odpowiedzi Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że Przewodniczący daje radę, 

Przewodniczący Komisji są powoływani uchwałą Rady Powiatu i radny też może złożyć taki wniosek, 

aczkolwiek Przewodniczący Rady stwierdził, że jemu też już w tym momencie nie podoba się zachowanie 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i coś z tym trzeba zrobić.   

 Starosta poinformował radnych, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

radny Janusz Białoskórski zgłosił uwagę, że prowadząc Sesję w sali kinowej radni nie mają ze sobą 

kontaktu wzrokowego. Padała wówczas propozycja aby następna Sesja odbyła się na ziemi trzcianeckiej                     

w Hali Widowiskowo-Sportowej, przy zachowaniu reżimu sanitarnego. Decyzja jednak w tej sprawie 

należy do Przewodniczącego Rady Powiatu, gdyż to Przewodniczący organizuje pracę Rady Powiatu.  
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Przewodniczący Rady podziękował za tą informację, jeżeli radni będą zgłaszali chęć aby Sesje 

odbywały się w danej gminie, to za przyzwoleniem włodarzy tych gmin, Sesje będą mogły być na terenie 

gminy.   

Radny Białoskórski wyjaśnił, że nie chodziło mu o to, aby to były Sesje wyjazdowe, aby odbywały 

się na terenie gmin, ale chodziło mu o to, żeby w danej sytuacji podczas stanu epidemii Sesje były 

prowadzone bezpiecznie, ale w miejscach gdzie radni będą mogli siedzieć do siebie twarzą w twarz.                      

W kinie ciężko jest mówić do czyiś pleców. Chodzi o to, aby radni mieli kontakt wzrokowy ze sobą.  

Przewodniczący Rady uznał, że w tej sytuacji kolejną Sesję można zorganizować w Hali 

Widowiskowo-Sportowej w Trzciance.   

Ad.25 

Sprawy różne. 

W punkcie tym radni nie zabrali głosu. 

Ad.26 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XIX Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu 

zamknął obrady o godz. 14.15, życząc wszystkim bezpiecznych wakacji. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 

Małgorzata Pompała 

 

 

                                                                                              


